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CONSEIL DE POLICE DU 22 NOVEMBRE 2022 
POLITIERAAD VAN 22 NOVEMBER 2022 

PROCÈS VERBAL
PROCES-VERBAAL

 
Christian Lamouline, Bourgmestre-Président/Burgemeester-Voorzitter ;
Jean-Paul Van Laethem, Claire Vandevivere, Bourgmestres/Burgemeesters ;
Katia Van Den Broucke, Danielle Evraud, Léonidas Papadiz, Paulette Piquard, Orhan Aydin, Joëlle
Electeur, Michel Eylenbosch, Eren Güven, Serge Janssen, Laetitia Kalimbiriro Nsimire, Christophe
Kurt, Karima Souiss, Théophile Taelemans, Luc Vancauwenberge, Ahmed El Khannouss, Zinev
Azmani Matar, Geoffrey Van Hecke, Magali Cornelissen, Conseillers de police/Politieraadsleden ;
Luc Ysebaert, Chef de Corps/Korpschef ;
Sofie Princen, Secrétaire du collège et conseil de police f.f./secretaris van politiecollege en -raad
wnd..

 
Ahmed Laaouej, Catherine Moureaux, Bourgmestres/Burgemeesters ;
Marie Bijnens, Jamal Ikazban, Patrick Issenghe, Yassine Akki, Yassine Annhari, Fatima Salek,
Conseillers de police/Politieraadsleden.

Ouverture de la séance à 18:40
Opening van de zitting om 18:40

SÉANCE PUBLIQUE - OPENBARE ZITTING

Services dépendants du chef de corps - Secrétariat du collège et conseil de police
DEMISSION DE MONSIEUR DELVAUX Marc (FR) DE SA QUALITE DE CONSEILLER
DE POLICE – PRISE D’ACTE (Ajouté en séance)

Le conseil de police prend acte.

Diensten die rechtstreeks afhangen van de korpschef - Secretariaat politiecollege en -raad
ONTSLAG VAN MENEER DELVAUX Marc (FR) UIT ZIJN FUNCTIE VAN
POLITIERAADSLID – AKTENAME (Toegevoegd tijdens de zitting)

De politieraad neemt akte.

1 annexe / 1 bijlage
Lettre Démission Marc DELVAUX.pdf

 

 

Services dépendants du chef de corps - Secrétariat du collège et conseil de police
PRESTATION DE SERMENT ET INSTALLATION DE MADAME CORNELISSEN Magali
(FR) EN QUALITE DE CONSEILLER DE POLICE, SUITE A LA DEMISSION DU
CONSEILLER DE POLICE MONSIEUR DELVAUX MARC - PRISE D’ACTE (Ajouté en
séance)

Le conseil de police prend acte.

Diensten die rechtstreeks afhangen van de korpschef - Secretariaat politiecollege en -raad
EEDAFLEGGING DOOR - EN INSTALLATIE VAN MEVROUW CORNELISSEN Magali
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(FR) IN DE HOEDANIGHEID VAN POLITIERAADSLID, INGEVOLGE HET ONTSLAG
VAN HET POLITIERAADSLID MENEER DELVAUX MARC – AKTENAME (Toegevoegd
tijdens de zitting)

De politieraad neemt akte.

1 annexe / 1 bijlage
Délibération Commune Ganshoren - démission et élection.pdf

 

 

Services dépendants du chef de corps - Secrétariat du collège et conseil de police
APPROBATION DU PROCES-VERBAL DE LA SEANCE DU 25/10/2022

Le conseil de police approuve le projet de délibération.

Diensten die rechtstreeks afhangen van de korpschef - Secretariaat politiecollege en -raad
GOEDKEURING VAN HET PROCES-VERBAAL VAN DE ZITTING VAN 25/10/2022

De politieraad keurt het ontwerp van beraadslaging goed.

2 annexes / 2 bijlagen
PV ConsPol 251022 - complet.pdf, PV ConsPol 251022 - signé.pdf

 

 

Direction moyens matériels - Service logistique
DÉCLASSEMENT ET VENTE D’UN VÉHICULE YAMAHA SA21 (ANCIENNE
IMMATRICULATION SBFL918) DE LA ZONE DE POLICE BRUXELLES-OUEST –
APPROBATION

Le conseil de police approuve le projet de délibération.

Directie materiële middelen - Dienst logistiek
DECLASSERING EN VERKOOP VAN EEN VOERTUIG YAMAHA SA21 (OUDE
NUMMERPLAAT SBFL918) VAN DE POLITIEZONE BRUSSEL-WEST – GOEDKEURING

De politieraad keurt het ontwerp van beraadslaging goed.

1 annexe / 1 bijlage
SBFL918.pdf

 

 

Direction moyens matériels - Service logistique
DÉCLASSEMENT DE 26 PHOTOCOPIEURS DE LA ZONE DE POLICE BRUXELLES-
OUEST – APPROBATION

Le conseil de police approuve le projet de délibération.

Directie materiële middelen - Dienst logistiek
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DECLASSERING VAN 26 FOTOKOPIEERTOESTELLEN VAN DE POLITIEZONE
BRUSSEL-WEST – GOEDKEURING

De politieraad keurt het ontwerp van beraadslaging goed.

 

 

Direction ICT - Service télématique
AQUISITION 8 ARMOIRES INTELLIGENTES REPRENANT 160 RADIOS ASTRID
(MXP600) ET ACCESSOIRES POUR LES COMMISSARIATS DE MOLENBEEK-SAINT-
JEAN (CANAL), JETTE, BERCHEM-SAINTE-AGATHE ET KOEKELBERG DE LA ZONE
DE POLICE BRUXELLES-OUEST ET LA MAINTENANCE Y AFFERENT (à partir de
2023, pour les armoires, un montant annuel de 5.661,81 € TVAC de 4 ans et pour les radios, un
montant annuel de 10.665,43 € TVAC de 5 ans sous réserve d'indexation- budget ordinaire -
3301/124-12) VIA UN MARCHE PUBLIC ACCESSIBLE VIA LA PLATEFORME e-
PROCUREMENT - REF. : LPA/2017/295 - DEPENSE GLOBALE : 359.736,53 € TVAC - ART
330/744-51 - BUDGET EXTRAORDINAIRE 2022 - APPROBATION

Le conseil de police approuve le projet de délibération.

Directie ICT - Dienst telematica
AANKOOP VAN 8 INTELLIGENTE KASTEN EN 160 ASTRID RADIO'S (MXP600) EN
ACCESSOIRES VOOR DE COMMISSARIATEN VAN SINT-JANS-MOLENBEEK, JETTE,
SINT-AGATHA-BERCHEM EN KOEKELBERG VAN DE POLITIEZONE BRUSSEL-WEST
EN BIJHOREND ONDERHOUD (vanaf 2023, voor de kasten, een jaarlijks bedrag van
5.661,81 € Incl Btw van 4 jaar en voor de radio's, een jaarlijks bedrag van 10.665,43 € Incl Btw
van 5 jaar, onder voorbehoud van indexatie - gewone begroting - 3301/124-12) VIA EEN
OVERHEIDSOPDRACHT TOEGANKELIJK VIA HET e-PROCUREMENT PLATFORM -
REF.: LPA/2017/295 - GLOBALE UITGAVE 359.736,53 € BTWI - ART 330/744-51 -
BUITENGEWONE BEGROTING 2022 - GOEDKEURING

De politieraad keurt het ontwerp van beraadslaging goed.

Monsieur VANCAUWENBERGHE demande ce qu'est une armoire intelligente et le lien avec les
radios.
Le Chef de Corps répond que la Zone a besoin de nouvelles radios et de matériel mutualisé (partagé).
Pour ce faire, nous avons besoin de ces armoires qui peuvent servir à deux choses: premièrement,
charger les radios et, deuxièmement, permettre d'identifier de la personne qui utilise la radio. Cela
permet d'avoir la certitude de disposer de radios pleinement chargées et qui tiennent la durée de la
prestation. Dans le système actuel, on passe donc vers des radios partagées au lieu des radios
individuelles. Le coût global est inférieur. En effet, les abonnements coûtent le plus chers et chaque
radio est liée à un abonnement spécifique pour pouvoir fonctionner. Avec les radios individuelles, on
avait beaucoup de radios "dormantes" qui sont peu ou pas suffisament utilisées. C'est donc pour
compenser cette perte financière là qu'on a fait les investissements pour les armoires intelligentes. La
balance budgetaire est favorable dans ce cas là. 
 
Meneer VANCAUWENBERGHE vraagt wat een intelligente kast is. De Korpschef antwoordt dat wij
nieuwe radios nodig hebben en gezamelijk materiaal. Om dit te doen, hebben we nood aan kasten die
tot twee zaken dienen: 1) het opladen van de radio en 2) identificatie van de persoon die de radio
gebruikt. Zo hebben we de zekerheid dat de radios goed opgeladen zijn en die de volledige prestatie
uithouden. In het actuele systeem zijn we overgegaan van individuele radios naar gezamelijke radios.
De globale kost is minder. De abonnementen kosten het meest. Iedere radio is gelinkt aan een
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specifiek abonnement om te kunnen werken. Met de individuele radios hadden we veel slapende
radios die weinig of niet voldoende gebruikt werden. Het is door voor dat financieel verlies te
compenseren dat we een investering hebben gedaan voor intelligente kasten. Het budget is in dit geval
gunstig. 
 

8 annexes / 8 bijlagen
Offre_ZP Bruxelles-Ouest_2 armoires de 40 radios pour site Koekelberg et Jette_11102022.pdf,
SECURITAS_ZP BXL Ouest_ASTRID RC_OHC-Standaard_NME20221013.pdf, 20180725_Brief -
Informatie gunning_SECURITAS NV.PDF, Contractvoorwaarden_LPA2017295_v17122018.pdf,
Offre_ZP Bruxelles-Ouest_40 Radios MXP600 + Accessoires_07102022.pdf, Offre_ZP Bruxelles-
Ouest_2 armoires 40 radios pour site Canal et BSA_11102022.pdf, SECURITAS_ZP BXL
Ouest_Smart Asset Management Prev+Evolutive_NME20221013-.pdf, Category Of Products.pdf

 

 

Direction ICT - Service télématique
ACQUISITION DE MATERIEL INFORMATIQUE (42 PC'S, 47 ORDINATEURS
PORTABLES, 80 ECRANS) ET DIVERS ACCESSOIRES VIA UN MARCHE PUBLIC
CONCLU PAR LE CIRB REFERENCE : CSC2020-009 (LOTS 1 ET 10) - DEPENSE
GLOBALE : 210.577,39 € TVAC - ART: 330/742-53 - BUDGET EXTRAORDINAIRE 2022 -
APPROBATION

Le conseil de police approuve le projet de délibération.

Directie ICT - Dienst telematica
AANKOOP VAN INFORMATICAMATERIAAL (42 PC'S, 47 DRAAGBARE PC'S, 80
SCHERMEN) EN DIVERSE ACCESSOIRES VIA EEN OVERHEIDSOPDRACHT GEGUND
DOOR HET CIBG REFERENTIE : CSC2020-009 (PERCELEN 1 EN 10) - GLOBALE
UITGAVE : 210.577,39 € BTWI - ART·: 330/742-53 - BUITENGEWONE BEGROTING 2022 -
GOEDKEURING

De politieraad keurt het ontwerp van beraadslaging goed.

8 annexes / 8 bijlagen
c05527757.pdf, DS_E24M.pdf, DS_830_G8_merged_compressed.pdf, CIRB eCat CIRB CIBG - Votre
panier - 20221014.pdf, datasheet_Z4_G4_workstation.pdf, eCat CIRB CIBG - ECONOCOM.pdf,
ds_z40c.pdf, Estimation Mat Inf - 20221014.pdf

 

 

Direction ICT - Service télématique
ACQUISITION ET PLACEMENT D'UN SYSTEME DE CONTROLE D'ACCES ET
ACCESSOIRES POUR LES BATIMENTS DE LA BRIGADE CANINE (SISE BOULEVARD
METTEWIE), LE CENTRE JUDICIAIRE (SIS 39 RUE DU GEOMETRE), LAVOISIER (SIS
40/b23 RUE DE KONINCK), LE COMMISSARIAT MARITIME (SIS 22-24 RUE FRANCOIS
MUS), L'ANTENNE LIVERPOOL (SISE 33 RUE LIVERPOOL) A 1080 MOLENBEEK-
SAINT-JEAN ET LE CENTRE ADMINISTRATIF ET LOGISTIQUE (SIS 125 RUE
EDOUARD FAES) A 1090 JETTE VIA UN MARCHE PUBLIC ACCESSIBLE VIA LA
PLATEFORME e-PROCUREMENT - REF.: LPA/2017/295 - DEPENSE GLOBALE :
164.456,21 € TVAC - ART : 330/724-60 - BUDGET EXTRAORDINAIRE 2022 -
APPROBATION
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Le conseil de police approuve le projet de délibération.

Directie ICT - Dienst telematica
AANKOOP EN PLAATSING VAN EEN TOEGANGSCONTROLESYSTEEM EN
TOEBEHOREN VOOR DE GEBOUWEN HONDENBRIGADE (GELEGEN LOUIS
METTEWIELAAN), HET GERECHTELIJK CENTRUM (GELEGEN 39
LANDMETERSTRAAT), LAVOISIER (GELEGEN 40/b23 DE KONINCKSTRAAT), HET
COMMISSARIAAT MARITIEM (GELEGEN 22-24 FRANCOIS MUSSTRAAT), DE
WIJKANTENNE LIVERPOOL (GELEGEN 33 LIVERPOOLSTRAAT) TE 1080 SINT-JANS-
MOLENBEEK EN ADMISTRATIEF EN LOGISTIEK CENTRUM (GELEGEN 125
EDOUARD FAESSTRAAT) TE 1090 JETTE VIA EEN OVERHEIDSOPDRACHT
TOEGANKELIJK VIA HET e-PROCUREMENT PLATEFORM - REF.: LPA/2017/295 -
TOTALE UITGAVE : 164.456,21 € BTWI - ART : 330/724-60 - BUITENGEWONE
BEGROTING 2022 - GOEDKEURING

De politieraad keurt het ontwerp van beraadslaging goed.

Madame AZMANI MATAR demande comment on contrôlait l'accès jusqu'à présent. 
Le Chef de Corps explique que c'était une décision de 2018 prise par ce Conseil d'installer le système
de contrôle dans tous les bâtiments et qu'avant il y avait rien, juste une clé. Nous avons un badge qui
est géré au niveau central et donc si le badge est perdu, il est neutralisé directement. C'est une sécurité
d'accès.   Pour certains endroits, on a la combinaison d'un badge et d'un code (par exemple pour le
coffre armes). Le Chef de Corps explique que les budgets sont lourds et que c'est pour cette raison que
nous avons fait dans des étapes différentes vu qu'on a beaucoup de bâtiments. 
 
Madame PIQUARD demande combien de maître chiens on a dans notre Zone et si on a des chiens
psychologiques/ de soutien.
Le Chef de Corps répond que nous avons une dizaine de maître chiens et que nous n'avons pas ce
dispositif des chiens assistances psychologiques mais que la Zone de police Bruxelles-Capitale -
Ixelles en dispose.
 
Madame EVRAUD dit qu'elle a entendu qu'à Anvers ils ont des problèmes de stockage pour les
drogues. Elle demande comment on fait dans notre Zone. Le Chef de Corps répond que les quantités
ne sont pas les mêmes (sur base anuelle peut-être une dizaine de kilos).  Il existe une procédure pour
le stockage des stupéfiants dans notre Zone et on ne stocke pas des grandes quantités très longtemps. 
 
Monsieur GUVEN demande plus d'explication concernant la phrase suivante dans la délibération (et
c'est mentionné dans ce point et le point suivant): "Considérant que la dépense globale est estimée à
164.456,21 € TVA comprise et qu'elle sera prévue à l'article 330/724-60 du service extraordinaire du
budget 2022 et qu'elle sera financée au moyen d'un emprunt et/ou fonds de réserve et/ou subsides." 
Cela signifie qu'à ce stade, on ne sait pas si c'est un emprunt, un fonds de réserve ou une dépense
d'emprunt. Monsieur GUVEN voudrait savoir comment est-ce qu'on peut anticiper cela pour l'avenir. 
Le Chef de Corps répond qu'on demandera une réponse écrite à notre comptable spécial. 
 
Mevrouw AZMANI MATAR vraagt hoe men de toegang voordien controleerde. De Korpschef legt
uit dat dit een beslissing is van deze Raad van 2018 en ze heeft beslist om een controlesysteem in alle
gebouwen te plaatsen en dat er voordien niets was, enkel een sleutel.  Wij hebben een badge dat
beheerd wordt op centraal niveau en dus als een badge verloren is, wordt dez onmiddellijk
geneutraliseerd. Dat is een toegangbeveiliging. Voor bepaalde plaatsen hebben we zelfs een badge en
een code nodig ( bijvoorbeeld voor de wapenkoffers). De Korpschef legt uit dat de budgetten zwaar
zijn en dat het om die reden is dat we het in verschillende stappen hebben gedaan aangezien we vele
gebouwen hebben. 
 
Mevrouw PIQUAERD vraagt hoeveel hondenbegeleiders we hebben en of we psychologische honden
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hebben. De Korpschef antwoordt dat we een 10tal hondenbegeleiders hebben en dat we niet
beschikken over pschycologische bijstandshonden maar dat PolBru dit heeft. 
 
Mevrouw EVRAUD zegt dat ze gehoord heeft dat er in Antwerpen problemen zijn rond de opslag van
drugs. Ze vraagt hoe dat in onze Zone gebeurt. De Korpschef antwoordt dat de hoeveelheden niet
hetzelfde zijn (op jaarbasis een 10tal kilo).  Er bestaat een procedure voor de opslag van drugs in onze
Zone en wij bewaren geen grote hoeveelheden voor lange tijd. 
 
Meneer GUVEN vraagt wat meer uitleg over de volgende zin in de beraadslaging (en zegt dat het in
dit punt en volgend punt voorkomt): "Overwegende dat de globale uitgave geraamd is op 164.456,21
€ Incl. BTW en dat deze voorzien zal worden op de buitengewone begroting van 2022 op het artikel
330/724-60 en zij gedekt zal worden door middel van een lening en/of reservefonds en/of subsidies".
In dit stadium weten we niet of het een lening zal zijn, een reservefonds of een uitgave van lening.
Hoe kunnen we dit anticiperen in de toekomst.  De Korpschef antwoordt dat we een schriftelijk
antwoord zullen vragen aan onze bijzonder rekenplichtige. 
 

9 annexes / 9 bijlagen
Offre supplémentaire_ZP Bruxelles-Ouest_Controle d accès_Rue Géomètre_Rue
Faes_06092022_V2.pdf, Offre supplémentaire_ZP Bruxelles-Ouest_Controle d accès_Rue
Géomètre_Rue Faes_06092022.pdf, Offre_ZP Bruxelles-Oues_Controle acces batiment
Liverpool_30052022.pdf, Offre_ZP Bruxelles-Oues_Controle acces batiment K9_30052022_V2.pdf,
Offre_ZP Bruxelles-Oues_Controle acces batiment MUS_30052022.pdf, 20180725_Brief - Informatie
gunning_SECURITAS NV.PDF, Contractvoorwaarden_LPA2017295_v17122018.pdf, Category Of
Products.pdf, Offre_ZP Bruxelles-Oues_Controle acces batiment Lavoisier_30052022.pdf

 

 

Direction moyens matériels - Service infrastructure
MARCHÉ PUBLIC DE TRAVAUX EN VUE DE L'INSTALLATION D'UNE NOUVELLE
DETECTION INTRUSION POUR LE BÂTIMENT GEOMETRE - DECISION PRISE EN
URGENCE - DOCUMENTS QUI RÉGISSENT LE PRÉSENT MARCHÉ - DÉPENSE :
12.445,69 € TVAC – BUDGET EXTRAORDINAIRE 2022 – PRISE D'ACTE DE LA
DECISION DU COLLEGE DE POLICE DU 16/11/2022 (Complémentaire)

Le conseil de police approuve le projet de délibération.

Directie materiële middelen - Dienst infrastructuur
OVERHEIDSOPDRACHT BETREFFENDE DE INSTALLATIE VAN EEN NIEUW
INBRAAKDETECTIESYSTEEM VOOR HET GEBOUW LANDMETER - BESLISSING BIJ
HOOGDRINGENDHEID -VASTLEGGING VAN DE WIJZE VAN GUNNING VAN DE
OPDRACHT – UITGAVE : 12.445,69 € BTWI – BUITENGEWONE BEGROTING 2022 –
AKTENEMING VAN DE BESLISSING VAN HET POLITIECOLLEGE VAN 16/11/2022
(Aanvullend)

De politieraad keurt het ontwerp van beraadslaging goed.

Monsieur VANCAUWENBERGHE demande pourquoi la décision devait être prise en urgence par le
Collège de Police. Le Chef de Corps explique que l'installation était en panne et donc on devait la
réparer. 
Meneer VANCAUWENBERGHE vraagt waarom het Politiecollege de belissing in hoogdringendheid
moest nemen. De Korpschef legt uit dat de installatie in panne was en dus het hersteld moest worden. 

1 annexe / 1 bijlage
128-FBA-MDE-jman-ZONE+POLICE+5340-devis+SAV+202209-0398.pdf
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Direction HRM - Service Personnel
DECLARATION DE VACANCES D'EMPLOIS DANS LE CADRE DE LA MOBILITE 2022-
05 (Complémentaire)

Le conseil de police approuve le projet de délibération.

Directie HRM - Dienst personeel
MEDEDELING VAN DE VACATURES IN HET KADER VAN DE MOBILITEIT 2022-05
(Aanvullend)

De politieraad keurt het ontwerp van beraadslaging goed.

 

 

Direction générale - Service juridique
MARCHE PUBLIC DE SERVICES – MARCHE A LOTS - MARCHÉ PUBLIC AYANT
POUR OBJET LA CAPTURE, L'ENLEVEMENT ET LA GARDE D'ANIMAUX ET
L’ENLEVEMENT DES DEPOUILLES D’ANIMAUX SUR LE TERRITOIRE DE LA ZONE
DE POLICE DE BRUXELLES-OUEST (LOT 1) et LES SOINS MEDICAUX NECESSAIRES
AUX ANIMAUX CONCERNES PAR CE MARCHE PUBLIC (LOT 2) – A PARTIR DU
01/01/2023 - PERIODE DE UN AN – FIXATION DU MODE DE PASSATION DU MARCHÉ –
DOCUMENTS QUI RÉGISSENT LE MARCHÉ – ESTIMATION TOTALE DU MARCHÉ : €
9.000,00 TVAC – APPROBATION (Complémentaire)

Le conseil de police approuve le projet de délibération.

Algemene directie - Juridische dienst
OVERHEIDSOPDRACHT VOOR DIENSTEN – OPGESPLITST IN PERCELEN –
OVERHEIDSOPDRACHT MET HET OOG OP HET VANGEN, DE IDENTIFICATIE, HET
WEGHALEN EN DE HOEDE VAN DIEREN EN HET WEGHALEN EN DE
VERNIETIGING VAN KRENGEN VAN DIEREN OP HET GRONDGEBIED VAN DE
POLITIEZONE BRUSSEL-WEST (PERCEEL 1) EN DE MEDISCHE VERZORGING VAN
DE BETROKKEN DIEREN IN HET KADER VAN DEZE OVERHEIDSOPDRACHT–
VANAF 01/01/2023 - VOOR EEN PERIODE VAN EEN JAAR – VASTLEGGING VAN DE
GUNNINGSWIJZE VAN DE OPDRACHT – DOCUMENTEN DIE DE OPDRACHT
BEHEREN – TOTALE RAMING VAN DE OPDRACHT: 9.000 € BTWI – GOEDKEURING
(Aanvullend)

De politieraad keurt het ontwerp van beraadslaging goed.

Monsieur le Bourgmestre-Président indique qu'il suppose qu'il s'agit du marché public en vertu
duquel la police peut veiller au fait que les dépouilles d'animaux soient enlevés des voiries.
Le Chef de Corps confirme et il explique que cela nous permet d'identifier les animaux. Il y a aussi les
soins vétérinaires qui sont inclus dans ce marché (si on a besoin d'un vétérinaire). 
Monsieur le Bourgmestre-Président dit que l'identification est importante car maintenant beaucoup
d'animaux sont pucés, et cela permet de retrouver le propriétaire. De plus en plus de vétérinaires
encouragent ce système.
 
Madame PIQUARD demande si, lorsque l'animal a besoin de soins en urgence et qu'il est pucé, on
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contacte d'abord un vétérinaire avant d'informer le propriétaire. 
Le Chef de Corps dit que la première chose, c'est le bien-être de l'animal. S'il a besoin de soins, un lot
du marché prévoit les soins vétérinaires. 
Meneer de Burgemeester-voorzitter zegt dat hij vermoedt dat dit gaat over onze markt waarin de
politie waakt over onze wegen en dat de krengen van dieren weggehaald worden. De Korpschef
bevestigt en legt uit dat dit ons toelaat de dieren te identificeren en dat er ook verzorging inbegrepen
is in dit contract (als er nood is aan een dierenarts). 
Meneer de Burgemeester-Voorzitter zegt dat identificatie belangrijk is omdat er nu vele dieren
gemerkt zijn en zo kunnen we de eigenaar terugvinden. Meer en meer dierenartsen steunen dit
systeem. 

Mevrouw PIQUARD vraagt dat als een dier nood heeft aan zorg en als hij gemerkt is toch eerst een
dierenarts wordt opgeroepen alvorens de eigenaar te informeren. 
De Korpschef zegt dat de eerste zaak het welzijn van het dier is en als hij nood heeft aan zorg, is er
dus een lot dat deze verzorging door een dierenarts voorziet. 

14 annexes / 14 bijlagen
BSA-Délib désignation MP animaux.pdf, GAN-Délib désignation MP animaux.pdf, JETTE-Délib
désignation MP animaux.pdf, courrier chaine bleue.pdf, KK-Délib désignation MP animaux.pdf,
BESTEK 2023.pdf, MSJ-Délib désignation MP animaux.pdf, courrier HELP ANIMALS.pdf, courrier
SAVU.pdf, CSDCH 2023.pdf, courrier animal clinic.pdf, courrier VEEWEYDE.pdf, courrier animaux
sans frontières.pdf, courrier vetas.pdf

 

 

Services dépendants du chef de corps - Secrétariat du collège et conseil de police
CALENDRIER DES SEANCES DU CONSEIL DE POLICE POUR 2023 - PRISE DE
CONNAISSANCE (Complémentaire)

Le conseil de police prend connaissance.

Diensten die rechtstreeks afhangen van de korpschef - Secretariaat politiecollege en -raad
AGENDA VAN DE ZITTINGEN VAN DE POLITIERAAD VOOR 2023 - KENNISNAME
(Aanvullend)

De politieraad neemt kennis.

 

 

Services dépendants du chef de corps - Secrétariat du collège et conseil de police
DIVERS - MATCH DE FOOTBALL BELGIQUE MAROC (Ajouté en séance)

Le conseil de police prend connaissance.

Diensten die rechtstreeks afhangen van de korpschef - Secretariaat politiecollege en -raad
DIVERS - VOETBALMATCH BELGIE MAROKKO (Toegevoegd tijdens de zitting)

De politieraad neemt kennis.

Mme EVRAUD demande si la Zone de Police a mis des choses en place pour le match de football
Belgique-Maroc. Le Chef de Corps répond que c'est effectivement un événement qui peut avoir des
risques. Chaque Zone de Police met un dispositif en place et donc nous avons prévu un dispositif pour
notre Zone de Police pour cet événement. 
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Mevrouw EVRAUD vraagt of de Politiezone iets voorzien heeft voor de voetbalmatch van België-
Marokko. De Korpschef antwoordt dat dit inderdaad een evenement  is waar risico's aan verbonden
zijn. Elke Politiezone treft voorzieningen en dus onze Politiezone heeft ook voorzieningen getroffen
voor dit evenement. 

 
Levée de la séance à 19:00

Opheffing van de zitting om 19:00

La secrétaire du collège et conseil de police f.f.,
De secretaris van politiecollege en -raad wnd.,

Sofie Princen  

Le Bourgmestre-Président,
De Burgemeester-Voorzitter,

Christian Lamouline
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